



**SAND
RUGBY**

IS TAKING OFF

3rd EDITION



**SAND
RUGBY**

www.sandrugby.org

**28-30/10/2016
MERZOUGA
MOROCCO**



PROGRAMME

	Formule 1	Formule 2
Journée 1	- Arrivée à l'aéroport d'Errachidia à 22h50. - Transfert à Merzouga.	- Arrivée au Bivouac à Merzouga. - Dîner.
Journée 2	- Petit déjeuner. - Début de la compétition sur un terrain de sable en plein milieu du bivouac. - Déjeuner. - Phases finales de la compétition. - Remise des prix. - Dîner de gala en l'honneur des participants. - Troisième mi-temps à la belle étoile, avec spectacle et folklore.	
Journée 3	- Petit déjeuner. - Multiples visites et découverte dans la région. - Dîner.	- Petit déjeuner. - Départ.
Journée 4	- Petit déjeuner. - Transfert à l'aéroport d'Errachidia (Départ à 7h50).	

Formule 1
Tarifs : 250 Euros / personne
Prestations prises en charge par l'organisation : - Transport à partir de la première jusqu'à la Quatrième journée du programme en bus (inclus la prise en charge de et vers l'aéroport). - Pension complète les 3 jours au Bivouac. - Le dîner de gala. - Animation, spectacle et folklore. - Eau de la compétition. - Assistance médicale sur place.
Formule 2
Tarifs : 150 Euros / personne
Prestations prises en charge par l'organisation : - Pension complète les 2 jours au Bivouac. - Le dîner de gala. - Animation, spectacle et folklore. - Eau de la compétition. - Assistance médicale sur place.

PROGRAM



	Formula 1	Formula 2
Day 1	- Arrival at the airport of Errachidia at 22h50. - Transfer to Merzouga.	- Arrival at the Bivouac in Merzouga. - Diner.
Day 2	- Breakfast. - Start of the tournament on a sandy terrain at the heart of the bivouac. - Lunch. - Continuation of the competition. - Awards ceremony. - Gala diner in honour of the participants. - Third half in the open air, with a folklore show.	
Day 3	- Breakfast. - Multiple visits and discovery in the region. - Diner.	- Breakfast. - Departure.
Day 4	- Breakfast. - Transfer to the airport of Errachidia (Departure at 7h50).	

Formula 1
Price : 250 Euro / Person
Activities covered by the organization : - Transport from the first day until the fourth day of the program (including airport pick-up and drop-off). - Full board accommodation during the 3 days at the Bivouac. - Gala diner. - Animation and folklore show. - Water during the tournament. - On-site medical assistance.
Formula 2
Price : 150 Euro/ Person
Activities covered by the organization : - Full board accommodation during the two days at the Bivouac. - Gala diner. - Animation and folklore show. - Water during the tournament. - On-site medical assistance.



SAND RUGBY

PRESENTATION



Le rugby facilite la communication et le partage entre les participants et la population locale et dévoile un monde souvent inconnu du tourisme habituel.

Les habitants de cette région bénéficieront de cet échange et de ce tourisme alternatif, tout autant que la région de Tinghir qui n'a jamais connu tel événement sportif et touristique.

En plus des visites diverses et variées, les participants s'offriront une séance d'entraînement dans des conditions exclusives et atypiques, tout comme celles des joueurs de notre association : « La mêlée des palmiers ».

Découvrir le désert majestueux et les dunes de Merzouga via le rugby est unique. Les participants découvriront un monde de chaleur, de couleur et de rêve qui les marquera. Pratiquer le rugby dans ce contexte et partager son esprit avec différentes nationalités sera une expérience pour la vie.



Rugby facilitates the communication and the exchange between the participants and the local population, opening doors to worlds, often hidden for the regular tourist. The local inhabitants will benefit from this unusual journey. In turn this will impact positively the region of Tinghir, which has never hosted a similar sport and touristic event before. Besides the diverse visits, there is the possibility to train in exclusive and atypical conditions, akin to the ones of the players of the association: "La mêlée des palmiers".

Discovering the majesty of the desert and the dunes through rugby is unique. The participants will discover a world of warmth, colors and dreams, that will impress them. Playing rugby in such a context and sharing one's rugby spirit with other nationalities will be a life experience.